

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN AHLI BANK Date: 02-02-2026 03:04:30 PM Subject: Re designation of a Board Member s Representative	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الأهلي الأردني التاريخ: 02-02-2026 03:04:30 PM الموضوع: تعيين ممثل عضو مجلس الإدارة
With reference to the above subject, and further to our letter dated 18/01/2026 regarding the passing of Mr. Alan Fouad Wanna, former representative of Byblos Bank on the Board of Directors of the Jordan Ahli Bank, we hereby inform you that Byblos Bank has re-designated its representative on the Board, appointing Mr. Marwan Chafic Moharram in replacement of the late Mr. Wanna. The Board of Directors approved the above re-designation on Thursday, 29/01/2026. The appointment shall become effective upon obtaining the no-objection of the Central Bank of Jordan.	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعطفا على كتابنا المؤرخ في 18/01/2026 بخصوص وفاة السيد الان ونا/ ممثل بنك بيبلوس في عضوية مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني، نرجو إعلامكم بأن عضو مجلس الإدارة /السادة بنك بيبلوس قد قام بإعادة تسمية ممثليهم ليصبح السيد مروان شفيق محروم بدلاً من السيد لأن فؤاد ونا، وقد وافق مجلس إدارة البنك على إعادة التسمية يوم الخميس الموافق 29/01/2026 ولتصبح العضوية نافذة بعد الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي الأردني.
29-01-2026	29-01-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الأستاذة/ المحامية ميساء زياد الترك	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الأستاذة/ المحامية ميساء زياد الترك